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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 05/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 21 de maig de 2012 
Horari: de 19.35 a 21.30 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Montserrat Capdevila Tatché, presidenta 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Juan Manuel Poyatos Súarez, vocal del PSC 
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Conxita Membrives Gabaldà, vocal de l’AV de les Termes 
Antonio Cuevas Cerrillo, vocal de l’AV d’Espronceda  
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor 
Josep Guàrdia Anglés, vocal de les entitats de gent gran  
Taoufik Ezzouak Ghazal, vocal de les entitats culturals 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats 
José Luis González Jiménez, vocal representant dels centres d’ensenyament 
Raquel Alcaide Lozano, representant de CIU (5%) 
Cristina Muñoz Cañadas, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Àngel Muñoz Aperador, coordinador del Districte 6 
Quim Carné Jordana, regidor de Drets Civils i Ciutadania 
Olga Jiménez Palau, cap del Servei de Drets Civils i Ciutadania 
Joan Manau Valor, primer tinent d’alcalde de l’Àrea d’Urbanisme i Espai Públic 
Lara Fort Cabanyes, cap del Servei d’Habitatge  
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Pilar Pueyo Ruiz, vocal del PSC 
José Antonio Villarreal Benavides, vocal de les entitats esportives 
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Gabriela Jiménez Álvarez, vocal de les entitats de comerciants 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Pedro Sánchez Martínez, vocal de les entitats esportives 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 

Convivència a Sabadell. 
3. Informació sobre l’acció política municipal i els problemes socials relacionats amb 

l’habitatge: SbdHabitatge. 
4. Situació del Pla de Barris Sud i prioritats en les actuacions socials del projecte.  
5. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat i el Consell de Salut. 
6. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 

Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la Sr. Montserrat Capdevila 
declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Montserrat Capdevila dóna la benvinguda als vocals i a les persones que hi 
assisteixen com a públic. Seguidament, s’inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia 
estipulat. 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
Acord: S’aprova l’acta número 4/2012, de 12 de març de 2012. 

 
 

2. Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 
Convivència a Sabadell 
 
La Sra. Montserrat Capdevila presenta el Sr. Quim Carné, regidor de Drets Civils i 
Ciutadania, i la Sra. Olga Jiménez, cap de Servei de Drets Civils i Ciutadania. A 
continuació cedeix la paraula al Sr. Quim Carné.  
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El Sr. Quim Carné explica que el 2010 es va obrir un procés de participació per elaborar 
el Pacte de Valors per la Convivència a Sabadell, el qual comprèn els valors a compartir 
a la ciutat de Sabadell, per intentar buscar el que ajuda a sumar. Es constitueix un 
comitè presidit pel Sr. Julio Regalado i en què participen diverses entitats i més de 800 
persones. Es va presentar fa un any al Casal Pere Quart. Una de les voluntats també 
era la de definir la ciutat que volem: solidària i integradora. 
 
La voluntat és que no només es quedés sobre el paper, sinó que es noti un canvi d’aquí 
a quatre anys vista. La Regidoria de Drets Civils va agafar aquest Pacte de Valors i 
exportar-lo als àmbits que treballen. 
 
Els valors que s’inclouen al pacte que avui presenten son deu: equitat, esforç, respecte, 
amor, optimisme, confiança, austeritat, llibertat, responsabilitat i hospitalitat. 
 
El regidor Quim Carné passa la paraula a la Sra. Olga Jiménez perquè expliqui els 
grans objectius de la regidoria. 
 
La Sra. Olga Jiménez comença explicant el contingut del Pla Director, el qual marca el 
treball d’aquests 4 anys i els programes que s’intentaran desenvolupar tot ajustant-se a 
la realitat actual. Aquest pla té més de 160 accions. La Sra. Jiménez indica que es 
passarà per correu electrònic als vocals una còpia de la presentació del pla per tal que 
el puguin consultar i passarà a fer un resum del mateix. 
 
Com a primer objectiu, es troba garantir un observatori actiu i complet dels indicadors 
que ens mostren l’evolució de l’estat dels drets civils i de la ciutadania a Sabadell i 
aprofundir, si escau, en l’anàlisi de diversos temes específics que siguin interessants 
per planificar futures línies d’actuació. Aquest objectiu és important tant per l’Ajuntament 
com per la ciutadania per ajudar-nos a analitzar què passa en el nostre entorn, amb les 
famílies nou vingudes, amb la crisi econòmica, amb l’atur juvenil, amb la formació, amb 
la convivència, amb la violència racista o xenòfoba. 
 
El segon objectiu és promoure transversalment que les polítiques públiques municipals 
desenvolupin, dins dels seus àmbits d’actuació, polítiques proactives a favor dels drets 
civils i de la incorporació de tota la ciutadania , sigui quina sigui  la seva singularitat, 
amb igualtat d’oportunitat a tots els serveis municipals, contemplant la diversitat com a 
valor estratègic per a la convivència. Actualment aquestes polítiques es porten des de 
diferents departaments. La proposta de pla de futur és un únic pla transversal de drets 
civils amb sis lectures diferents (semblant al que s’està portant a terme al Pla de Barris 
del Sud): origen, gènere, edat, orientació sexual, diversitat de creences i cooperació. 
 
S’incorpora a la sessió el Sr. Juan Egea, vocal de l’AV de Campoamor. 
 
El tercer objectiu és promoure que el Pacte pels Valors impregni l’activitat pública i 
privada, esdevenint un referent i una guia d’acció consensuada a la ciutat.  Impulsant la 
implementació dels valors sorgits del Pacte assolint la convivència amb la 
coresponsabilitat de la ciutadania. Es vol iniciar una xarxa de signants del pacte per tal 
que la ciutadania també s’impliqui en aquests valors. Un altre tema important és que la 
ciutat i les entitats treballen amb valors i es pretén fer una guia de bones pràctiques 
ciutadanes. 
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S’incorpora a la sessió el Sr. Joan Manau, tinent d’alcalde de l’Àrea d’Urbanisme i Espai 
Públic, i la Sra. Lara Fort, cap del Servei d’Habitatge. 

 
El quart objectiu és gestionar la diversitat de creences de manera inclusiva amb voluntat 
de seguir sent ciutat gresol i amb la voluntat que la igualtat i el respecte esdevinguin els 
valors principals en l’exercici de la llibertat religiosa. S’ha de fer especial referència a la 
nova llei de centres de culte, la qual s’ha d’implementar, i a més els centres existents 
s’hauran d’adaptar a la llei en un termini de cinc anys. Això requerirà un 
acompanyament per tal d’adaptar-se a la nova llei tant als centres ja existents com als 
de nova creació. 
 
El cinquè objectiu és l’accessibilitat a les víctimes de violència domèstica. El Centre 
d’Atenció a la Dona garanteix l’atenció social i jurídica a les ciutadanes víctimes de 
violència masclista, coordinant-ne l’atenció especialitzada des dels recursos necessaris 
i desenvolupant la Llei 5/2008 del dret de les dones a eradicar la violència masclista. El 
nostre repte és mantenir el Centre d’Atenció a la Dona, desenvolupar un protocol 
municipal de violència domèstica i sobretot fer una tasca de prevenció i sensibilització 
en temes de violència en adolescents i joves, així com en persones nou vingudes. S’ha 
de tenir en compte que l’atenció a les víctimes no és només un tema jurídic.  
 
El sisè objectiu és desenvolupar, amb la col·laboració del teixit associatiu local, els 
instruments necessaris per acollir a les persones nouvingudes i respondre a les seves 
necessitats bàsiques amb els recursos normalitzats de la ciutat i donar compliment a la 
Llei d’Acolliment de les persones immigrades i les retornades a Catalunya. 
 
S’incorpora a la sessió la Sra. Susana Ruiz, vocal d’entitats esportives. 
 
El setè objectiu és promoure una política pública local de cooperació internacional amb 
la col·laboració del teixit associatiu local, els governs locals d’origen i la societat civil 
dels països del sud. Es pretén una política de cooperació internacional des de la pròpia 
ciutat. A dia d’avui estem agermanats amb dues ciutats, les quals son zones prioritàries 
de cooperació. L’objectiu és implicar als joves i les entitats i potenciar el comerç just.  
 
S’incorpora a la sessió el Sr. Joan Gasull, vocal d’entitats juvenils. 
 
El vuitè objectiu és facilitar les condicions per tal que les persones joves puguin 
emancipar-se i tinguin possibilitats d'iniciar el seu projecte de vida treballant avui pel 
futur, garantint la formació i la capacitació que els ha de permetre no ésser exclosos 
sense distinció per motiu d’ètnia, edat, sexe,  gènere, origen, orientació sexual, creença 
o limitació física o psíquica. Es pretén engegar projectes d’educació i participació activa 
dels joves al territori i com a gran projecte a desenvolupar, evitar l’exclusió social o la 
marxa a altres emplaçaments per trobar feina.  
 
El novè objectiu és donar a conèixer a la ciutadania els drets i deures que li són propis i 
els mecanismes de defensa existents. Garantir l’atenció social i jurídica als ciutadans i 
ciutadanes víctimes de violència racista, xenòfoba i homòfoba, coordinant-ne l’atenció 
especialitzada des dels recursos necessaris.  Una línia que ja s’estava utilitzant com és 
l’assessorament a víctimes de violència domèstica s’articularà com a Oficina de Drets 
Civils amb una finestreta única.  
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S’incorpora a la sessió la Sra. Raquel Alcaide, vocal de CiU. 
 
El desè objectiu és promoure la pedagogia i la formació en l’àmbit dels drets civils i els 
valors prioritàriament en el món educatiu treballant des de la prevenció i sent proactius 
enlloc de reactius a les realitats i a les necessitats dels nostres conciutadans.   
 
El següent objectiu, que afecta l’àmbit de l’associacionisme, també és un objectiu que 
abans estava diversificat. Es pretén promoure l’associacionisme actiu dels joves, les 
dones i les persones nouvingudes, afavorint l’articulació d’una xarxa d’interlocutors 
potents que treballin a favor de inclusió, la diversitat, els drets civils i la ciutadania 
reforçant la societat civil sabadellenca. Es vol un pla de formació per les entitats de 
Drets Civils i Ciutadania i un pla de subvencions global, unificant els criteris i calendari 
de les subvencions de Drets Civils i Ciutadania. Un altre finalitat és crear un únic 
Consell de Drets Civils i Ciutadania, amb diferents taules de treball. 
 
El dotzè objectiu és promoure la creació de vincles entre els ciutadans amb projectes 
que desenvolupin estratègies interculturals, interassociatives i intergeneracionals, que 
facilitin espais de relació, experiències col·lectives de coneixement mutu, on es posi en 
valor la diversitat i es facilitin instruments per fer front als prejudicis  i al rebuig als altres. 
 
El tretzè objectiu és sensibilitzar la ciutadania facilitant instruments per fer front als 
prejudicis i al rebuig als altres, essent proactius i radicals en el combat contra les 
percepcions i estereotips (prejudicis amb persones nouvingudes, joves, per orientació 
sexual, etc.) i  en el desenvolupament de l’esperit crític en tota la ciutadania.  
 
El penúltim objectiu és consensuar políticament les línies, els criteris i els projectes que 
es desenvolupin per gestionar la diversitat, preservar la igualtat d’oportunitats i garantir 
la convivència, i en aquest sentit, es crea la Comissió Informativa Especial de la 
Ciutadania. 
 
I l’últim objectiu és aprofundir en el treball en xarxa entre l’administració local i totes les 
administracions supramunicipals ampliant els termes de col·laboració mútua en tots els 
aspectes. 
 
Es dóna pas a un torn de preguntes: no hi ha cap. 
 

 
3. Informació sobre l’acció política municipal i els problemes socials relacionats amb 

l’habitatge: SbdHabitatge 
 

La Sra. Montserrat Capdevila presenta al tinent d’alcalde d’Urbanisme i Espai Públic, 
Sr. Joan Manau, i a la Sra. Lara Fort, cap de Servei d’Habitatge, i els dóna la paraula. 
 
El Sr. Joan Manau informa que la situació social ha canviat i tots en som coneixedors: 
desnonaments, impagaments, etc. Davant l’agreujament de la situació, l’Ajuntament ha 
volgut donar una sortida i es va posar en marxa l’oficina d’Ofideute per tal de poder 
assessorar i donar sortida a embargaments i desnonaments. Comunica així mateix que 
actualment alguns bancs i caixes comencen a acceptar les dacions en pagament.  
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La competència de l’Ofideute abraça només a casos ubicats a Sabadell: han de ser 
ciutadans de Sabadell i l’oficina bancària que porti el cas ha d’estar situada a Sabadell. 
En el cas de que l’oficina sigui de fora de Sabadell, l’encarregat de gestionar és l’oficina 
d’Ofideute de la Generalitat de Catalunya.  
 
SbdHabitatge incorpora l’oficina d’Ofideute i proporciona assessorament i la possibilitat 
de negociació amb les oficines bancàries en determinats casos. També ofereix 
informació sobre la tramitació d’habitatges de protecció oficial. Tots els temes que 
tinguin que veure amb l’habitatge es tracten des de SbdHabitatge (tractament global), 
independentment de per on entrin.  
 
El Sr. Joan Manau també informa que estan en converses amb les caixes i bancs de la 
ciutat perquè es doni un pas més en la dació en pagament, es negociï un lloguer social i 
es col·labori amb els seus pisos buits per atendre situacions d’emergència posant-los 
en la borsa de Serveis Socials. A les famílies que se’ls assignin aquests pisos tindran 
un seguiment des de Serveis Socials per tal que pugui deixar de ser una família en 
situació d’emergència. 
 
El Sr. Joan Manau sol·licita a les entitats que ajudin a difondre aquest servei entre el 
ciutadà per tal de poder actuar abans d’arribar a desnonament, ja que és més fàcil 
donar solucions si s’actua quan la família comença a tenir problemes en pagaments 
d’hipoteques que quan estan al final del procés, a punt del desnonament. 
 
El Sr. Joan Manau passa la paraula a la Sra. Lara Fort perquè doni més detalls sobre 
SbdHabitatge. La Sra. Lara Fort informa que fins ara la ciutadania s’havia adreçat a 
diferents punts de Sabadell quan tenia problemes de pagaments. Aquesta múltiple 
demanda ha fet veure que es necessitava un únic interlocutors. Al problema dels 
impagaments, s’hi ha sumat el fet de que no es poden fer moltes rehabilitacions i que 
s’hagi modificat la llei d’habitatge. Tot això ha fet que es doni la necessitat de 
concentrar-ho en una sola oficina: SbdHabitatge. 
 
En aquest espai es busquen alternatives als problemes actuals i s’intenta donar 
resposta. S’ubica als centre perquè la situació actual no permet que estigui a tots els 
barris, i es troba al Despatx Lluch de 9 a 14 h i de 16 a 18 h. Qualsevol ciutadà de 
Sabadell que necessiti informació que estigui relacionada amb l’habitatge pot adreçar-
se i serà até a SbdHabitatge. 
 
La Sra. Lara Fort subratlla novament en la petició a les entitats perquè facin difusió 
d’aquest servei entre els seus socis i ciutadans. 
 
A SbdHabitatge es treballa en tres blocs: la prevenció (s’ha signat un conveni amb Creu 
Roja per fer assessorament en economia domèstica), les dificultats de pagament 
(s’articula un préstec social amb Càritas) i el deute hipotecari (es fa un recorregut 
conjuntament de possibilitats). En aquest darrer bloc, s’atenen els casos en els quals 
l’oficina de contacte es troba a Sabadell, quan l’oficina no està aquí o el cas està en un 
àmbit molt avançat i es gestiona des de fora de Sabadell, existeix un conveni amb 
Ofideute de la Generalitat per actuar. 
 
S’obre el torn de preguntes. 
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La Sra. Raquel Alcaide demana si hi ha dades d’efectivitat des que va començar fins 
ara. 
La Sra. Lara Fort respon que s’han atès 30.000 famílies. Se’ls dona assessorament i no 
sempre es té retorn de la família i a través de les entitats tenen el retorn del 10%. A més 
les fusions del sector bancari han dificultat la interlocució. 
 
S’incorpora a la sessió la Sra. Anna López, vocal de l’AV Creu de Barberà. 
 
La Sra. Raquel Alcaide demana si la major part de l’objectiu d’Ofideute és 
l’assessorament a la família. La Sra. Lara Fort ho confirma. 
 
El Sr. Juan Egea demana si amb els habitatges que s’han posat a disposició de famílies 
en situació d’emergència s’ha creat un forat a Vimusa. 
 
El Sr. Joan Manau respon que no, Vimusa econòmicament està equilibrada però no pot 
posar tots els habitatges a disposició de Serveis Socials perquè anirien a la fallida, per 
això es demana a les entitats bancàries que aportin la seva part. 
 
El Sr. Joan Gasull demana que si una família exterioritza que es quedaran sense 
ingressos, a qui l’han de derivar, a SbdHabitatge o a Serveis Socials. 
 
El Sr. Joan Manau respon que és indiferent on es derivi, perquè vagi on vagi s’activaran 
tots els protocols. 
 
El Sr. Joan Gasull demana si s’ha augmentat la plantilla. 
 
El Sr. Joan Manau respon que no, que s’ha reorganitzat la plantilla actual i s’ha 
establert una coordinació entre departaments per optimitzar recursos. 
 
El Sr. Joan Gasull comenta que la percepció que li arriba és que aniran caient més 
famílies en dominó i la sensació és que Serveis Socials no tindrà personal per 
atendre’ls. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila indica que el decret prohibeix augmentar plantilla, i el que 
s’està fent és reforçar serveis que tenen més feina amb plantilla d’altres serveis que en 
tenen menys. 
 
La Sra. Lara Fort indica que la tendència és que la situació vagi a pitjor i l’Ajuntament 
podrà fer l’aportació que fa però no pot resoldre totes les situacions, s’ha de buscar la 
col·laboració d’altres agents. El que va signar la hipoteca en el seu dia va pensar que 
podria pagar tota la vida, el que la va donar va pensar que el preu continuaria pujant, i 
tots aquests factors son els que haurien de treballar per fer front a aquesta situació. O 
sumen o no ens en sortim. Per això des de l’Ajuntament és treballa perquè les entitats 
bancàries puguin passar una part dels seus immobles a l’Ajuntament perquè ho gestioni 
amb situacions d’emergència. 
 
El Sr. Joan Gasull reflexiona que ells com a entitat intenten donar un cop de mà a 
Serveis Socials però ara es troba amb famílies que li demanen on poden anar perquè li 
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solucioni el problema que no sigui l’Ajuntament. Ara els pot atendre, però quan vinguin 
moltes famílies li serà més difícil.  

 
 

4. Situació del Pla de Barris Sud i prioritats en les actuacions socials del projecte 
 

El Sr. Joan Manau comunica que la Generalitat deu encara l’import dels exercicis 2010 i 
2011 i en relació al 2012 la Generalitat ja ha anunciat que no se’n farà càrrec. 
L’Ajuntament ha posat la part que li corresponia i més encara, però a dia d’avui ja no 
poden  continuar suplint a la Generalitat. 
 
La Sra. Lara Fort indica que la Generalitat no ha fet front al pagament dels exercicis 
anteriors i que ha anunciat que no podia fer front al pagament del 2012. L’Ajuntament 
avui per avui no està en disposició de continuar sufragant les despeses de la 
Generalitat. Informa que continuaran treballant a través de Pla de Barris amb temes 
d’assessorament a les Comunitats de Propietaris, a les negociacions de lloguers socials 
i a la prevenció de l’Habitatge, però que la resta de projectes quedaran en suspens a 
l’espera de la Generalitat. 
 
La Sra. Lara Fort informa que l’Oficina de Pla de Barris del pg. d’Espronceda es tancarà 
a partir del mes de juny i continuaran treballant al c. del Sol, però també es podran 
adreçar al Districte. 
 
S’obre el torn de paraules.  
 
El Sr. Joan Gasull demana si l’Ajuntament continuarà fent la seva aportació i actuant. 
 
La Sra. Lara Fort respon que no es poden desmembrar els projectes i que Pla de Barris 
posarà èmfasi en les actuacions que ja estaven contemplades i que no estan ubicades 
enlloc. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila indica que no es pot augmentar el forat, ja que ja es deu a 
l’Ajuntament els exercicis 2010 i 2011. 
 
El Sr. Joan Gasull demana que s’estudiï mantenir el projecte de joves de Pla de Barris.  
 
El Sr. Taoufik Ezzouak reflexiona que si tot el mon fa un esforç, tots sortirem endavant. 
 
El Sr. Moisés Morales demana si es pot trobar la informació a l’Oficina Virtual. 
 
La Sra. Lara Fort respon que sí, a la web de l’Ajuntament i a la de la Generalitat 
(Ofideute Generalitat). La web de SbdHabitatge és www.habitatgesabadell.cat  
  
 

5. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat i el Consell de Salut 
 

La Sra. Montserrat Capdevila indica que s’està tramitant el nomenament del Sr. Antonio 
González com a representant del Consell de Salut tal com es va aprovar a l’acta 
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anterior i demana si hi ha algun voluntari per fer de representant en el Consell de Ciutat, 
que encara està pendent de nomenar. No es presenta ningú. 
 
Resta pendent de nomenament el representant del Consell de Ciutat. 

 
 

6. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 
Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
La Sra. Susana Ruiz, representant al Consell d’Esports, informa que no hi ha hagut cap 
reunió des de l’últim Consell. 
 
El Sr. Taoufik Ezzouak, representant del Consell d’Igualtat Dona-Home, comenta que 
no hi ha hagut cap reunió des de l’últim Consell. 
 
El Sr. José Luis González Jiménez, representant del Consell d’Educació, no es troba 
present.  
 
 

7. Comunicacions 
 
La Sra. Montserrat Capdevila informa les dates de les festes majors dels barris del 
Districte 6è d’enguany:  Espronceda (de l’1 al 3 de juny), Campoamor (del 8 al 10 de 
juny), la Creu de Barberà (del 6 al 8 de juliol) i les Termes (del 28 al 30 de setembre).  
 
La Sra. Montserrat Capdevila informa de la resolució que es va adoptar al Parlament de 
Catalunya el passat 18 d’abril de 2012 sobre les obres de rehabilitació del barri 
d’Espronceda: 
 

“Resolució 541/IX del Parlament de Catalunuya, sobres les obres de rehabilitació 

del barri d’ Espronceda, de Sabadell 

Tram. 250-00792/09 
 
Adopció 
Comissió de Territori i Sostenibilitat 
Sessió núm. 18, 18.04.2012, DSPC-C 285 
Publicació: BOPC 311 
 
COMISSIÓ DE TERRITORI I SOSTENIBILITAT 
La Comissió de Territori i Sostenibilitat, en la sessió tinguda el 18 d’abril de 2012, 
ha debatut el text de la Proposta de resolució sobre les obres de rehabilitació del 
barri d’Espronceda, de Sabadell (tram. 250-00792/09), presentada pel Grup 
Parlamentari Socialista, i les esmenes presentades pel Grup Parlamentari de 
Convergència i Unió (reg. 42867). 

Finalment, d’acord amb l’article 146 del Reglament, ha adoptat la següent 

RESOLUCIÓ 

El Parlament de Catalunya insta el Govern a:  
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a) Solucionar les deficiències d’obra de les fases 1 i 2 de les obres de rehabilitació 
del barri d’Espronceda, de Sabadell (Vallès Occidental), segons l’informe emès i 
acordat entre els representants de la Generalitat i de l’Ajuntament de Sabadell. 

b) Exercir la seva responsabilitat de fer-se càrrec del manteniment urgent dels 
espais públics del barri d’Espronceda, de Sabadell, mentre no es faci la cessió dels 
esmentats espais a l’Ajuntament segons els compromisos adquirits amb els veïns i 
amb l’Ajuntament mateix. 

c) Iniciar les obres de rehabilitació de la fase 3 del barri d’Espronceda, de Sabadell, 
segons el projecte previst, fruit d’un procés participatiu amb els veïns del barri. 

 

Palau del Parlament, 18 d’abril de 2012 

 

El secretari de la Comissió La presidenta de la Comissió 
Xavier Dilmé i Vert Maria Dolors Montserrat i Culleré” 

 
 
La Sra. Montserrat Capdevila comunica que el divendres passat es va procedir a fer 
una nova retirada de carros al Districte i se’n van retirar vuit al c. de l’Illa Sacra.  
 
La Sra. Montserrat Capdevila indica que el Sr. Joan Gasull demanava saber com 
quedaria el Pla de Barris, després de l’anunci de la Generalitat de no fer aportacions 
econòmiques durant l’any 2012 i es dona per contestada la consulta amb el punt 4 de 
l’ordre del dia. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila exposa que el Sr. Merino va demanar en l’última sessió si 
s’estaven fent visites als pisos del c. de Diego Almagro. En aquests moments els pisos 
no estan acabats i no s’estan fent visites. Està previst que l’obra estigui acabada a finals 
d’estiu i s’adjudiquin a final d’any i s’està preparant el pla d’usos dels locals. 
 
Seguidament es passa a l’últim punt del dia. 

 
 
8. Torn obert de paraules 

 
La Sra. Anna López comenta que els pisos del c. de Diego Almagro haurien d’haver 
estat acabats abans de l’estiu i demana si hi ha problemes sobre alçades amb 
l’Aeroport de Sabadell. També indica que al barri de la Creu de Barberà hi ha moltes 
obres i demana saber perquè estan aturades i si han d’estar molt de temps aturades 
que es tanquin. Posa com exemple l’obra de la pl. Joan Vilatobà. Comenta que hi han 
molts cotxes aparcats. 
La Sra. Montserrat Capdevila respon que si es tracte d’obres privades no se sap el 
motiu pel qual estan aturades i que si porten molt de temps aturades l’Ajuntament 
demana que es tanquin. 
 
La Sra. Anna López demana informació sobre les terrasses que hi ha a la pl. de la Creu 
de Barberà i sol·licita si es trauran per la Festa Major. 
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La Sra. Montserrat Capdevila informa que els establiments que tenen taules a la plaça 
tenen la corresponent autorització però es farà el possible per que siguin compatibles. 
 
El Sr. Antonio Cuevas es queixa sobre els joves de l’Escola d’Adults, diu que fa un any 
van embrutar el muret amb oli de cotxe, no sap si els joves o algun veí perquè aquests 
no s’assentessin. Es va posar una paperera al costat però no l’utilitzen. Tot i que l’Àngel 
Muñoz va enviar un servei de neteja, les taques d’oli continuen i quan calenta el sol surt 
olor. Demana que es doni un toc al personal del col·legi.  
 
El Sr. Josep indica que la Creu de Barberà s’ha fet molt gran i que s’ha de fer més 
manteniment. Diu que a la pl. Castelao s’ha fet un sot i un veí gran quasi va caure. 
També comenta que al c. de Pius X no pot passar cap vianant a causa dels cotxes i 
demana que es posi una pilona. 
 
El Sr. Antonio González comunica que la gespa de la rda. Pau Vila està seca i els 
panots arrencats. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila recorda que el dia 24 d’abril les entitats haurien d’haver 
rebut un correu amb informació sobre la simplificació de tràmits i demana que les 
entitats facin retorn del mateix. 
 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 

La secretària delegada     Vist i plau 
        La presidenta 


